

No. 41143. Multilateral

CONVENTION ON INTERNATIONAL INTERESTS IN MOBILE EQUIPMENT. CAPE TOWN, 16 NOVEMBER 2001
[*United Nations, Treaty Series, vol. 2307, I-41143.*]

PROCÈS-VERBAL OF RECTIFICATION OF THE ARABIC AND FRENCH AUTHENTIC TEXTS OF THE ANNEX TO THE PROTOCOL TO THE CONVENTION ON INTERNATIONAL INTERESTS IN MOBILE EQUIPMENT ON MATTERS SPECIFIC TO AIRCRAFT EQUIPMENT. ROME, 22 JUNE 2015*

Entry into force: 22 June 2015

Authentic texts: Arabic and French

Registration with the Secretariat of the United Nations: International Institute for the Unification of Private Law, 2 February 2016

**No UNTS volume number has yet been determined for this record. The Text(s) reproduced below, if attached, are the authentic texts of the agreement /action attachment as submitted for registration and publication to the Secretariat. For ease of reference they were sequentially paginated. Translations, if attached, are not final and are provided for information only.*

N° 41143. Multilatéral

CONVENTION RELATIVE AUX GARANTIES INTERNATIONALES PORTANT SUR DES MATÉRIELS D'ÉQUIPEMENT MOBILES. LE CAP, 16 NOVEMBRE 2001 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2307, I-41143.*]

PROCÈS-VERBAL DE RECTIFICATION DES TEXTES AUTHENTIQUES ARABE ET FRANÇAIS DE L'ANNEXE AU PROTOCOLE PORTANT SUR LES QUESTIONS SPÉCIFIQUES AUX MATÉRIELS D'ÉQUIPEMENT AÉRONAUTIQUES À LA CONVENTION RELATIVE AUX GARANTIES INTERNATIONALES PORTANT SUR DES MATÉRIELS D'ÉQUIPEMENT MOBILES. ROME, 22 JUIN 2015*

Entrée en vigueur : 22 juin 2015

Textes authentiques : arabe et français

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Institut international pour l'unification du droit international, 2 février 2016

**Aucun numéro de volume n'a encore été attribué à ce dossier. Les textes disponibles qui sont reproduits ci-dessous sont les textes originaux de l'accord ou de l'action tels que soumis pour enregistrement. Par souci de clarté, leurs pages ont été numérotées. Les traductions qui accompagnent ces textes ne sont pas définitives et sont fournies uniquement à titre d'information.*